
 
 
 
 

ACTE PLE ORDINARI  
DATA 26 DE SETEMBRE 2000 
HORA 8 DE LA TARDA 

 
 

ORDRE DEL DIA PRESIDENT: Il·lm. Alcalde 
Lluís M. Corominas 

- Josep Aldomà Buixadé  
- Gemma Perich Vidal 
- Montserrat Gatell Pérez 
- M. Dolors Ustrell Boada 
- Josep M Serra Marcader 
- José Martínez Gómez 
- Rai Serra Clapés 
- Pilar Llaquet Quintilla 
- Claudi Puigfel Serret 
- Rosa Massot Casadevall 
- Enric Falgueras Rabaseda 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullàs 
- Julio Cesar Pombo 
Sabugueiro 

- Josep Rodés Girona 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 
- Pedro Villameriel 

Interventor 
 
EXCUSEN L’ABSÈNCIA 
- Francesc Soto Martínez 
 

 
  1.- Aprovació, si s’escau de 

l’esborrany de l’acta de la 
sessió anterior. 

  2.- Donar compte dels Decrets 
de l’Alcaldia i acords de la 
Comissió de Govern 

  3.- Compte General 
  4.- Ordenança reguladora del 

transport en auto taxi. 
  5.- Redifinició Unitat 

d’Actuació de Can Bernabé 
  6.- Establiment de quotes 

d’urbanització del carrer 
Montsià. 

  7.- Consorci comarcal de 
Turisme. 

  8.- Consorci comarcal de 
residus 

  9.- Assumptes sobrevinguts 
10.- Suggeriments i preguntes 

 
 
Vist que els reunits constitueixen la majoria legal suficient 
de l’Ajuntament en Ple, el Sr. President obre l’acte i s’entra 
a conèixer els afers inclosos en l’ordre del dia. 
 
 
 1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 



L’Alcalde  diu que amb aquesta  convocatòria el Ple es 
trasllada a les 8 del vespre, si no hi ha cap inconvenient 
d’ara en davant els plens ordinaris seran a aquesta hora. 
 

2.- DECRETS DE L’ALCALDIA I ACORDS DE LA COMISSIÓ DE   
GOVERN. 

 
Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l’Alcaldia dictats des de l’última sessió plenària 
fins avui, així com les sessions de la Comissió de Govern. 
L’Alcalde  comenta els Decrets promulgats des del darrer Ple, 
per part dels regidors es fan algunes preguntes sobre alguns 
d’ells que són aclarides pel Secretari i pel mateix Alcalde. 
 
A continuació el Sr. Alcalde  diu que en el proper Ple, les 
Regidories informaran dels seus treballs com és ja costum, no 
obstant pel present es vol donar compte de dos qüestions 
importants: 
- ja que per part dels representants del Parc Natural de Sant 

Llorenç, s’ha signat el conveni amb la propietat de les 
Arenes; això vol dir que aviat es disposarà d’aquest paratge 
integrat dins l’espai públic del Parc i amb una àrea 
d’esbarjo. 

- L’altre és la Festa Major, que enguany ha estat rellevant, 
amb moltes noves iniciatives i que es felicita per això a la 
regidora de Cultura. 

 
3.- COMPTE GENERAL  

 
ATÈS que en data 21 de juny de 2000, la Comissió Especial de 
Comptes va acordar per unanimitat informar favorablement el 
Compte General d’aquest Ajuntament, corresponent a l’exercici 
de 1999, formada pels documents que a l’esmentada acta 
s’expressen: 
ATÈS que exposat al públic de forma i terminis establerts a 
l’article 193.2 de la Llei 29/88, de 28 de novembre i havent-
se publicat l’Edicte al Butlletí Oficial de la Província núm. 
158, de 3 de juliol de 2000, sense que durant el termini 
d’exposició al públic s’hagi produït cap reclamació. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.-  Aprovar  els Comptes Generals de l’exercici de 1999, 
redactats de conformitat i tal com estableix l’article 193.4 
de la Llei 39/88, de 28 de desembre. 
SEGON.- Trametre a la Sindicatura de Comptes aquest expedient, 
de conformitat amb l’establert a l’article 193.5 de la Llei 
39/88, abans del 15 d’octubre. 
La Sra. Rosa Massot,  pel PSC explica que els comptes generals 
de l’any 1999 ja foren debatuts en la Comissió Especial 
corresponent, que s’esperava per les properes anualitats 



millorar la formulació pressupostària i la presentació dels 
comptes i que ara un cop exposat al públic, sense reclamacions 
correspon la seva aprovació. 
En torn d’intervencions el Sr. Julio Cesar Pombo pel PP 
manifesta no tenir coneixement ni prou informació d’aquests 
comptes que no es correspon que la Comissió Especial de 
Comptes els aprovés per unanimitat, quan ell estava 
disconforme. 
El Sr. Alcalde li replica que la reunió sobre els comptes es 
va donar informació abastament, però que el representant del 
PP va arribar tard. 
El Sr. Interventor  aclareix que la votació  per unanimitat de 
la Comissió es refereix als membres assistents. 
A unes consideracions sobre el pressupost fetes pel Sr. Pombo, 
respon la Sra. Rosa Massot, que ara es tracta de la liquidació 
del pressupost del 99, el d’enguany ja es farà en el seu 
moment. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor:QUINZE (15) dels regidors de CiU,PSC,ERC i IC. 
    Vots en contra: UN (1) del regidor del PP 
    Abstencions:  CAP  (0) . 
 

4.- ORDENANÇA REGULADORA DEL TRANSPORT EN AUTO TAXI. 
 
Per acord de l’Ajuntament Ple del dia 30 de maig de 2000, 
s’aprovà inicialment l’Ordenança reguladora del transport de 
viatgers en vehicles automòbils: auto taxi. Aprovació emparada 
113 i 116 de la Llei 16/1987, de 30 de juny, d’Ordenació dels 
transports Terrestres, que estableixen la competència generals 
dels municipis per a la gestió i ordenació del transport de 
viatgers de caràcter urbà, i per l’atorgament d’autoritzacions 
de serveis de transport de viatgers de caràcter interurbà 
realitzats en automòbils turismes, essent el municipi on 
s’inicien els serveis, el competent en lliurar la respectiva 
llicència i fixar-ne les condicions. 
Vist que es dona audiència als professionals afectats. 
Vist que durant el període d’exposició pública, es presentà 
una sola al·legació de l’Agrupació Sindical de Taxistes de 
Sabadell i Comarca, per la qual cosa, de conformitat amb 
l’article 162 de la Llei municipal i de règim local, s’ha de 
resoldre l’al·legació per no operar l’aprovació definitiva de 
manera automàtica. 
ATÈS que la reclamació presentada únicament qüestiona aquella 
part de l’ordenança que fa referència al termini de les 
llicències i estimant la potestat reglamentària que disposen 
les administracions per a regular els serveis de la seva 
competència, i establir el contingut de les llicències, amb 
aquelles limitacions necessàries per a la seva regulació. 



ATESA la naturalesa temporal  de les llicències, contrària a 
una indefinició de terminis, en més raó que la gestió 
indirecta de serveis públics, és a dir a través de tercers com 
el cas present, no es pot excedir dels 50 anys, d’acord amb 
l’article 250 de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar de manera definitiva l’Ordenança reguladora 
dels serveis de transport en vehicles automòbils en auto-
taxis, tot no considerant les al·legacions presentades per 
l’Agrupació Sindical de Taxistes: 
SEGON.- Publicar  l’ordenança en el Butlletí Oficial de la 
Província. 
El Sr. Josep Aldomà  defensa la proposa i diu que el mes de 
maig es va aprovar, de manera inicial, l’Ordenança i ara es 
considera aprovar-la definitiva desestimant les al·legacions 
presentades, que recorren l’apartat de transmissió de 
llicència i la temporalitat d’aquesta. Les causes de 
transmissió ja venen recollides en l’antic reglament de 
caràcter nacional i són les mateixes; per altra banda, no 
podem deixar la llicència sense límit temporal com demanen els 
recurrents, ja que és contraria al dret administratiu, que 
fixa un límit màxim en l’exercici de servei per tercers. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
     

5.- REDIFINICIÓ UNITAT D’ACTUACIÓ DE CAN BERNABÉ 
 
Per acord del Ple del dia 25 de juny de 1996, s’aprova 
inicialment la divisió de la unitat de Can Bernabé en dos 
sectors: A (carrer Montsià) i B (carrer Terra Alta i vial 
carretera B-124). 
Notificat aquesta acord als interessats i feta l’exposició 
pública en el Butlletí Oficial de la Província del dia 26 de 
juliol de 1996, es reberen dos escrits, el primer de la 
Societat Mercantil Torrodro, SA, que més que una al·legació és 
una petició que s’urbanitzi el carrer Terra Alta, per trobar-
se afectada aquesta empresa. 
El segon de la Sra. Josepa Bernabé García exposant diverses 
qüestions, unes afectant a la propietat i dimensions de la 
finca que s’hauran d’al·legar i resoldre en el moment de la 
imposició de les quotes d’urbanització, i d’altres que afecten 
la titularitat de la vialitat i les indemnitzacions per 
expropiació forçosa. Aquestes segones, de mes relleu tampoc 
són ara de consideració, doncs la  titularitat de la vialitat 
pública ja fou resolta per l’expedient d’atermenament dels 
vials, que fou aprovat per l’Ajuntament en Ple en data 23 de 
novembre de 1997, notificat a la recurrent el 29 de gener de 
1998, sense que aquesta inicies en temps hàbil la via  
contenciosa, per la qual cosa l’acta d’atermenament és ferm 



administrativament. Pel que respecte a l’expropiació 
d’immobles ocupant via pública, si és procedent, s’haurà de 
plantejar en el moment d’urbanització del carrer Terra Alta. 
Per la qual cosa a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar de manera definitiva  la divisió en dos 
sectors A (c/ Montsià) i B (c/ Terra Alta i vial paral·lel 
ctra. B-124), de la unitat d’actuació de Can Bernabé. Tot 
desestimant les al·legacions presentades. 
SEGON.- Fer públic  aquest acord al Butlletí Oficial de la 
Província. 
L’Alcalde  diu que aquest apartat i el següent estan 
relacionats i si els regidors no tenen cap inconvenient es 
tractaran conjuntament. Explica la història d’aquesta unitat 
d’actuació des del seu origen i les dificultats que s’han anat 
trobant, presentades pel alguns propietaris. Ara a la demanda 
de la majoria dels industrials d’aquella zona es vol 
urbanitzar-la començant pel carrer Montsià, que és el més 
 fàcil. 
Rl Sr. Julio Cesar Pombo pel PP pregunta sobre el 
fraccionament dels pagaments i com resoldrà la Comissió de 
Govern els recursos que es presentin. 
Respon el Sr. Alcalde  que les quotes d’urbanització 
s’abonaran en quatre fraccions, i que això ja esta previst. 
Per l’altre banda no ens podem pronunciar sobre els recursos 
que encara no s’han presentat; les obres venen a donar 
satisfacció a la majoria dels propietaris. 
 
 6.- ESTABLIMENT DE QUOTES D’URBANITZACIÓ ZONA A DEL CARRER  

     MONTSIÀ 
 
Per acord de l’Ajuntament Ple de data 26 de setembre de 1995, 
s’aprovà de manera definitiva l’establiment de la unitat 
d’actuació de Can Bernabé, i l’aplicació com a sistema 
d’actuació el de cooperació. 
En el present Ple s’aprova la divisió de la unitat de Can 
Bernabé, en dues zones A i B. 
Vist l’informe de Secretaria. 
ATÈS el que disposa l’article 182 i següents del Decret 
Legislatiu 1/1990, de 12 de juliol, pel que s’aprova la refosa 
dels textos legals vigents a Catalunya: 
ATÈS el que disposa l’article 188 del Reglament de gestió 
urbanística. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Declarar com a necessari portar a terme la 
urbanització de la zona A, c/ Montsià dins de la unitat 
d’actuació de Can Bernabé, distribuint els costos 
d’urbanització entre els propietaris afectats en proporció a 



les seves finques, imposant les corresponents quotes 
d’urbanització. 
SEGON.- Aprovar de manera definitiva  l’actualització i 
adopció del projecte d’urbanització  a aquest sector, redactat 
pels Serveis Tècnics municipals i amb un pressupost de 
licitació de 26.984.553 pessetes. 
TERCER.- Aprovar  el projecte de reparcel·lació econòmica que 
ha redactat els Serveis Tècnics municipals, i que té un 
pressupost de despeses previstes de 26.984.553 pessetes i els 
seus criteris de distribució, essent el 100% de les càrregues 
que en resulti a càrrec dels propietaris del sector. 
QUART.- Imposar  el pagament d’aquestes despeses als 
propietaris afectats mitjançant quotes d’urbanització. La 
percepció de les qual es farà en quatre pagaments d’acord amb 
l’execució de l’obra i la quantia de les certificacions de 
despeses. 
CINQUÈ.- Exposar al públic aquest projecte de reparcel·lació 
econòmica durant el termini de quinze dies i notificar-ho 
també als propietaris afectats, tot advertint que 
transcorregut aquest termini sense presentació de 
reclamacions, els acord quedaran definitius. 
SISÈ.-  Indicar als propietaris afectats que en igual termini 
poden constituir-se com Associació Administrativa de 
Propietaris, amb la finalitat de col·laborar en l’execució de 
les obres, amb els requisits i formalitats que indica el 
Reglament de Gestió Urbanística.   
SETÈ.- Delegar  a la Comissió de Govern la resolució dels 
recursos que s’interposin, l’aprovació definitiva de les 
quotes i conclusió de quantes incidències es plantegin. 
VOTACIÓ: FOREN APROVATS PER UNANIMITAT ELS PUNTS 5 I 6. 
 

7.- CONSORCI COMARCAL DE TURISME 
ATÈS que es considera necessari la creació d'un consorci 
format per aquest municipi, el Consell Comarcal del Vallès 
Occidental i municipis de la comarca que han expressat la 
voluntat d'integrar-se en el Consorci que té per finalitat la 
promoció i el desenvolupament del turisme a la nostra comarca. 
ATÈS que l'adopció dels acords esmentats és competència del 
Ple Municipal i es requereix el vot favorable del nombre legal 
de membres de la Corporació, d'acord amb el que disposa 
l'article 112.3 d) de la llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal 
i de Règim local de Catalunya. 
ATÈS que el Consorci s'estableix a l'empara dels articles 252 
i següents d'aquesta llei i els corresponents, 312 i 
posteriors del Reglament d'Obres, Activitats i Serveis de les 
Corporacions Locals, essent la finalitat anteriorment 
expressada, com d'interès general entre les diverses 
administracions que l'integraran i que també és concurrent amb 
possibles entitats privades sense ànim de lucre. 
Al Ple de l'Ajuntament es proposen els següents 



ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment la creació i la Constitució del 
Consorci de Turisme del Vallès Occidental. 
SEGON.- Aprovar inicialment els estatuts pels quals se'n 
regirà, que s'acompanyen en annex, de conformitat amb el 
procediment de constitució que estableix l'article 313 del 
Reglament d'Obres, Activitats i Serveis de les Corporacions 
Locals aprovat per Decret 179/1985, de 13 de juny. 
TERCER.-  Sotmetre l'expedient a informació pública durant el 
termini de trenta dies mitjançant edicte que es publicarà al 
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i al Butlletí 
Oficial de la Província, i al tauler d'edictes de 
l'ajuntament, als efectes d'al·legacions i/o reclamacions. 
Donar compte de l'acord al Consell Comarcal perquè en faci la 
publicació conjunta, en nom de tots els municipis que inicien 
la tramitació d'aquesta publicació en butlletins oficials. 
Delegar al Consell Comarcal la publicació íntegre dels 
estatuts, un cop definitivament aprovats, en el Butlletí 
Oficial de la Província. 
QUART.- Els Estatuts s'entendran definitivament aprovats, si 
en aquest termini no es formulen reclamacions o al·legacions. 
CINQUÈ.- Facultar al Sr. Alcalde perquè nomeni els 
representants d'aquest ajuntament al Consorci i  per a la 
modificació del text definitiu dels estatuts del consorci, si 
calgués fer alguna variació per les observacions fetes per 
aquest Ajuntament. 
SISÈ.- Facultar al Sr. Alcalde perquè subscrigui tots els 
documents que siguin necessaris per a fer efectius els acords 
precedents. 
SETÈ.- Que el Consell Comarcal del Vallès Occidental faci el 
trasllat d'aquests acords i de l'aprovació definitiva, si 
s'escau, a la Direcció General d'Administració Local, de 
conformitat amb l'article 313.5 del Reglament d'Obres, 
Activitats i Serveis de les Corporacions Locals. 
El Sr. Alcalde  presenta el tema, dient que es tracta de crear 
un organisme comú entre els Ajuntaments  de la Comarca per 
impulsar el turisme en una comarca que no és essencialment 
turística. 
Intervé ara el Sr. Josep Aldomà  dient que estudiats els 
estatuts del conveni caldria simplificar els òrgans de gestió, 
per la seva dimensió seria preferible que el gerent del 
consorci fos el propi gerent del Consell, que quedés clar que 
el determini de quotes sigui establerta pel Ple i no per la 
Junta de Govern. 
A una pregunta del Sr. Pombo sobre els representants, 
l’Alcalde respon  que ja els designarà en el seu moment. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 

 
 
 



8.- CONSORCI COMARCAL DE RESIDUS 
 

ATÈS que es considera necessari la creació d'un consorci 
format per aquest municipi, el Consell Comarcal del Vallès 
Occidental i municipis de la comarca que han expressat la 
voluntat d'integrar-se en el Consorci que té per finalitat la 
creació, gestió i prestació de forma unificada, serveis i 
activitats d'interès comú en matèria de residus a la nostra 
comarca. 
ATÈS que l'adopció dels acords esmentats és competència del 
Ple Municipal i es requereix el vot favorable del nombre legal 
de membres de la Corporació, d'acord amb el que disposa 
l'article 112.3 d) de la llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal 
i de Règim local de Catalunya. 
ATÈS que el Consorci s'estableix a l'empara dels articles 252 
i següents d'aquesta llei i els corresponents, 312 i 
posteriors del Reglament d'Obres, Activitats i Serveis de les 
Corporacions Locals, essent la finalitat anteriorment 
expressada, com d'interès general entre les diverses 
administracions que l'integraran i que també és concurrent amb 
possibles entitats privades sense ànim de lucre. 
Al Ple de l'Ajuntament es proposen els següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment la creació i la Constitució del 
Consorci per a la Gestió de Residus del Vallès Occidental. 
SEGON.- Aprovar inicialment els estatuts pels quals se'n 
regirà, que s'acompanyen en annex, de conformitat amb el 
procediment de constitució que estableix l'article 313 del 
Reglament d'Obres, Activitats i Serveis de les Corporacions 
Locals aprovat per Decret 179/1985, de 13 de juny. 
TERCER.-  Sotmetre l'expedient a informació pública durant el 
termini de trenta dies mitjançant edicte que es publicarà al 
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i al Butlletí 
Oficial de la Província, i al tauler d'edictes de 
l'ajuntament, als efectes d'al·legacions i/o reclamacions. 
Donar compte de l'acord al Consell Comarcal perquè en faci la 
publicació conjunta, en nom de tots els municipis que inicien 
la tramitació d'aquesta publicació en butlletins oficials. 
Delegar al Consell Comarcal la publicació íntegre dels 
estatuts, un cop definitivament aprovats, en el Butlletí 
Oficial de la Província. 
QUART.- Els Estatuts s'entendran definitivament aprovats, si 
en aquest termini no es formulen reclamacions o al·legacions. 
CINQUÈ.- Facultar al Sr. Alcalde perquè nomeni els 
representants d'aquest ajuntament al Consorci i  per a la 
modificació del text definitiu dels estatuts del consorci, si 
calgués fer alguna variació per les observacions fetes per 
aquest Ajuntament. 



SISÈ.- Facultar al Sr. Alcalde perquè subscrigui tots els 
documents que siguin necessaris per a fer efectius els acords 
precedents. 
SETÈ.- Que el Consell Comarcal del Vallès Occidental faci el 
trasllat d'aquests acords i de l'aprovació definitiva, si 
s'escau, a la Direcció General d'Administració Local, de 
conformitat amb l'article 313.5 del Reglament d'Obres, 
Activitats i Serveis de les Corporacions Locals. 
L’Alcalde  comenta que aquest Consorci  tindrà més importància 
que el primer, ja que gestionarà la planta de compostatge de 
Can Barba, també la possible planta anaeròbica de tractament 
de residus, de la qual el Consell ha demanat a Europa una 
subvenció Feder. Finalment, el Consorci pot beneficiar-se de 
les altres gestions que puguin delegar els Ajuntaments. 
El Sr. Josep Aldomà  diu que també aquests estatuts es podrien 
millorar tècnicament, que per una qüestió d’aplicació de la 
legislació local, el Secretari/Interventor del consorci ha de 
ser d’Habilitació nacional, com l’anterior estatut, que sigui 
el mateix del Consell. Que la Comissió executiva, en el cas 
que sigui creada per l’òrgan plenari, que ho sigui per 
consens, no per majoria. Que les aportacions de cada municipi 
siguin determinades pel Ple del consorci, i finalment que la 
separació de qualsevol membre del Consorci, pugui donar-se de 
baixa amb una antelació de 6 mesos i no d’un any com diu els 
estatuts. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 

 
 
9.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 

 
9.1.- Votada la urgència d'aquest primer tema, s'aprova per 
unanimitat, s'inclou en l'ordre del dia de la sessió: 
“ El Govern de l’Estat espanyol, a través de l’Ordre 
Ministerial de data 15 de setembre de 2000, per la qual es 
modifica el Reglament General de vehicles, aprovat pel Reial 
Decret 2822/1998, ha reformat el sistema i el disseny de les 
plaques de les matrícules dels vehicles per adaptar-se al 
reglament comunitari que recomana la incorporació de l’escut 
de la Unió Europea i la inicial en blanc de l’estat 
corresponent sobre la característica banda blava distintiva de 
la Unió Europea, sense que obligui  a escollir cap sistema en 
concret. 
L’Ordre esmentada no preveu que les noves matrícules 
automobilístiques incorporin la inicial de les Comunitats 
Autònomes, i en el cas català, les lletres “CAT”, tal i com 
havia anunciat el Govern de l’Estat Espanyol. 
La incorporació de la inicial de les Comunitats Autònomes, i 
en el cas català de les lletres “CAT”, serviria per adequar 
les actuals matrícules al model d’organització territorial 
reconegut constitucionalment, de base descentralitzada, i 



serviria per homologar l’Estat espanyol al model ja utilitzat 
per altres estats de la Unió Europea, com els vehicles dels 
länder alemanys, que porten els respectius emblemes federals 
que la diferencia de la resta, els de França que incorporen el 
número del departament, els de Irlanda on hi figura la inicial 
del comtat o els de Itàlia on hi figura els distintius 
regionals. 
El nou disseny, vigent des del dia 18 de setembre, obliga a 
què les noves matrícules  
Automobilístiques incloguin la “E” d’Espanya sense que es 
reflecteixi la diversitat nacional de l’Estat, suposant un 
empobriment de la plurinacionalitat  de l’Estat espanyol i un 
atemptat a la identitat d’aquest país. 
Per aquest motiu, a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Manifestar  el rebuig al sistema de plaques de 
matrícules imposat per l’Ordre Ministerial de 15 de setembre 
de 2000, per la qual es modifica el Reglament General de 
Vehicles, en la mesura que exclou els distintius o símbols de 
les Comunitats Autònomes, i concretament “CAT” en el cas de 
Catalunya, no respectant la plurinacionalitat de l’Estat 
espanyol reconeguda constitucionalment i suposant un greu 
atemptat a la identitat de Catalunya. 
SEGON.- Demanar  al Govern de l’Estat espanyol que 
substitueixi  el sistema de plaques de matrícula dels 
automòbils, aprovat per l’Ordre de 15 de setembre e 2000, per 
la qual es modifica el Reglament General de Vehicles, aprovat 
per Reial Decret 2822/1988, per un altre on es visualitzin els 
distintius o símbols de les Comunitats Autònomes homologant-se 
el model ja utilitzat per altres estats de la Unió Europea. 
 TERCER.- Comunicar  aquest acord al Ministeri de l’Interior 
de l’Estat espanyol i a l’Associació Catalana de Municipis i 
Comarques.” 
El Sr. Alcalde  explica la proposta dient que el que es demana 
és la modificació d’aquesta Ordre en el sentit que reconegui 
la plurinacionalitat de l’Estat en les matrícules, i que 
aquest Ajuntament incorporarà el distintiu “CAT” a les seves 
matrícules del parc mòbil.  
En torn d’intervencions el Sr. Claudi Puigfel  pel PSC es 
manifesta dient que països d’Europa com Anglaterra, Alemanya, 
Itàlia, França, tenen distintiu a totes les matrícules 
europees, per tan, Espanya és un país de regions, 
nacionalitats, conseqüentment no hi ha ni una sola raó perquè 
siguem diferents de la resta de països d ‘Europa, per tant ens 
manifestem a favor de la moció. 
Continua el Sr. Jordi Permanyer  per ERC dient que és una 
imposició feta pel Govern de l’Estat. A nivell europeu s’ha 
utilitzat diferents fórmules i totes incorporen aquests 
distintius identificatius. Insistim que no és un aspecte 



secundari, és una simbologia important i que s’ha de mantenir, 
com a identificació nacional, per això donarem suport a 
aquesta moció, i també dir, que a més ERC proposa la 
insubmissió civil, en aquest aspecte, i tapar la lletra “E”, 
amb el símbol del “CAT”. 
Pel PP el Sr. Julio Cesar Pombo  manifesta l’abstenció del seu 
grup en aquesta moció, i diu que hi ha altres temes que són 
més importants i més rellevants pel municipi i per tots  que 
aquest del canvi de sistema de plaques de matricula. 
Finalment el Sr. Josep Rodes per IC es manifesta a favor de la 
moció. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor      : QUINZE   (15) dels regidors de CiU, 
PSC, ERC i IC. 
 Vots en contra  : CAP         (  0)  
           Abstencions    :  UNA         ( 1) del regidor del 
PP. 
 
9.2.- Votada la urgència d'aquest segon tema, s'aprova per 
unanimitat, s'inclou en l'ordre del dia de la sessió, L’Alcalde  
la precisa amb els següents termes: 
Fer una declaració pública i unànime de tots els regidors 

d’aquest consistori de 

 
condemna de l’assassinat del company regidor de Sant Adrià, i 
cal deixar clar, com va dir el Sr. Josep Lluís Carot Rovira, 
que no hi ha ni la unitat d’Espanya ni la independència de 
ningú, estan per sobre d’una via humana.  
El Sr. Jordi Permanyer per ERC diu que res és justificable, 
condemnem tot el terrorisme vinguin d’on vingui, i des 
d’esquerra volem deixar clar diversos conceptes, no és bo 
barrejar coses i conceptes i  menys quan es fa 
intencionadament, no és bo barrejar terrorisme amb 
nacionalista, basc i català, com es fa sovint, no és bo 
convocar manifestacions amb lemes com la darrera que es va fer 
a euskadi, amb el lema:  “lo que nos une es el Estatuto y la 
Constitucion”, ni excloure la via del diàleg en aquest 
conflicte: 
Pel PP el Sr. Julio Cesar Pombo  dona lectura d’un manifest en 
relació a l’assassinat del regidor de Sant Adrià Sr. José Luís 
Ruíz Casado. 
El Sr. Claudi Puigfel  pel PSC, intervé per dir que, en 
moments com aquest ningú pot  donar lliçons de democràcia a 
tots el partits democràtics siguin o no siguin nacionalistes, 
cal dir prou d’aquestes situacions, s’ha de mantenir el dret 
al respecte. 
 



 
 10.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
El Sr. Juli Cesar Pombo  pel PP pregunta sobre: 
- el comptes de la festa major. 
- El quadre de treball pel que fa al servei d’escombraries 

(ruta del camió, treballadors..) 
- El quadre de les zones esportives, com esta distribuït entre 

les entitats. 
- Les places que falten a l’escola Mestre Pla. 
- El servei d’autocars del Balcó. 
L’Alcalde  recull aquestes preguntes i diu que seran tractades 
en comissió informativa pel regidor de cada àrea. 
 
 

 I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent un 
quart de nou del vespre,  s’aixeca la sessió de la qual 
s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 


